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Escrit a Conselleria aportant nova documentació (28 de juliol de 2008).
Es remet a Conselleria la documentació sol·licitada.
Escrit a Conselleria demanant el canvi de qualificació.
Escrit a Conselleria renunciant al pla 2005 – 2008 (28 d’agost de 2009)
Escrit de Conselleria informant-nos, que no cal renunciar a la qualificació 
per renunciar al Pla 2005 – 2008, i acollir-nos al nou Pla 2009 – 2012.

D’este projecte de les unitats apartamentals es pretenia recuperar la 
inversió, optant al pla Estatal i Autonòmic del Pla de Vivenda 2005 – 
2008. El qual aplicant uns coeficients, subvenciona el total de l’obra. La 
subvenció aniria arribant proporcionalment a mesura que es lloguen els 
apartaments.

El primer que vam haver de fer va ser un préstec de quasi 400.000€ per a 
pagar a l’empresa constructora dels apartaments, del qual estem pagant 
interessos. 

La qualificació definitiva de les Unitats apartamentals atorgada, per part 
de la Conselleria es va obtindre en Agost de 2008, com que el Pla de 
Vivenda 2005 – 2008, estava a punt de concloure, i aconsellats pels 
tècnics de la Conselleria, es va decidir renunciar a eixe pla i integrar-nos 
en el nou Pla 2009 – 2012, per a poder obtindre la subvenció del 100% 
de l’obra. Vam optar a l’opció que estos apartaments anaren destinats a 
les persones dependents o amb discapacitat oficialment reconeguda, junt 
en els familiars que els tenen a càrrec seu, ja que creem que obrint-ho a 
este col·lectiu i junt en el recurs que hi ha baix del Centre de Dia, serà més 
viable i un poc més fàcil llogar els apartaments.
La subvenció del Pla Vivenda 2009 – 2012, funciona igual que la del pla 
2005-2008, anirà arribant a mesura que es vagen llogant els apartaments, 
ens ingressaran la part proporcional a cada apartament llogat, per a la qual 
cosa la Conselleria ens haurà d’aprovar el reglament que els vam remetre 
en data 10 de gener de 2008, al qual encara no ens han contestat, i 
s’hauran de moblar 10 dels 11 apartaments, ja que un es va moblar per 
a mostrar-lo a la gent interessada, quan tinguérem tota la documentació 
en ordre.

El perquè d’informar avui de les Unitats Apartamentals, és per a 
puntualitzar unes declaracions del portaveu del Grup Popular als mitjans 
de comunicació i a les seues xerrades. Com ens té acostumat sols informe 
del que a ell li convé i no conte tota la veritat.

El JNP, es va trobar en un recurs que té una gran dificultat en poder 
posar-se en funcionament, i en lloc de fer com altres, tirar-lo a terra i fer 
una altra cosa en el seu lloc, en les despeses econòmiques que comporte 
açò, estem fent tot el que està en les nostres mans per a ficar-lo en 
funcionament, igual com hem fet en el Centre de Dia i d’altres projectes 
de difícil justificació i que va deixar a mitges l’equip de govern del PP.

Si que hem demanat un préstec de 399.680,55€ (el total de lo 
subvencionable), però de no per gust, si no tal i com ho indica el  “REAL 
DECRETO 2066/2008, de 12 de diciembre, por el que se regula el Plan 
Estatal de Vivienda y Rehabilitación 2009-2012.”, i “DECRET 66/2009, de 
15 de maig, del Consell, pel qual s’aprova el Pla autonòmic d’Habitatge de 
la Comunitat Valenciana 2009-2012”, i per a pagar, com ja he comentat, 
al constructor. Ja que tots els que fan un treball volen cobrar-lo, com és 
lògic.

Tampoc  s’ha deixat perdre cap subvenció, ni l’hem tornat, tal i com el 
portaveu popular a volgut fer entendre als veïns i veïnes, si no que s’ha 
renunciat al pla de vivenda 2005 – 2008, el qual estava finalitzant i no ens 
garantien el cobrar el 100% de lo subvencionable, per a acollir-nos al nou 
pla 2009 – 2012, que si ho pot garantir.

Espere que a partir d’este moment el Grup Popular, no intente confondre 
als veïns de les Coves, contant les coses a mitges.

Dimecres passat 25 de novembre el Grup Popular van entrar un escrit, del 
qual l’alcalde informa.
Respecte d’este escrit, comentar que no em cau de nou el que diu el Grup 

Popular, des de fa ja uns mesos estan utilitzant la tàctica del victimisme, 
dient allà on va el seu portaveu tot el que han posat a este escrit i més. 
Inclús ens han comparat, igual a l’equip de govern, com a alguns dels 
assistents a les sessions plenàries, amb els simpatitzants de la banda 
terrorista ETA, anomenant-nos “abertzales”. Després diu que són altres 
els que insulten.

És curiós com l’oïda del Grup Popular discrimine les interrupcions d’una 
part del públic i d’una altra. Segons quines persones fan un soroll o rissa, 
es queixen o no, i respecte als insults que ells i burles que ells escolten, 
també resulta estrany que la càmera que grave les sessions, que està 
més prop del públic, no n’ha registrat ni un per part del públic, des que 
es va començar a gravar els plens i si un del portaveu popular dirigint-se 
a un regidor de l’equip de govern.

Respecte a demanar-me a mi que respecte les seues opinions i faja 
respectar als meus companys i públic el desenvolupament de les sessions 
plenàries, els demanaria primer que res que s’aplicaren eixa exigència, 
aprengueren a modular la veu, ja que no té més raó aquell que crida més 
fort i aprengueren a respectar els torns. 
Haurien de visionar millor les filmacions, tan que fan vostés, com les que fa 
per a Vinromà TV el Sr. Albella i adonar-se’n que no són qui per a demanar 
respecte als altres, si primer no el tenen vostés. En el passat ple de 30 de 
setembre de 2009, vaig tindre la paciència de vore’l tot i anotar totes les 
interrupcions tan d’un grup com de l’altre i el resultat va ser prou clar, 42 
interrupcions del Grup Popular per 30 del JNP. Una diferència prou clara, 
crec jo, segurament si visionarem la resta de plens i ho contarem sempre 
estaríem per les mateixes xifres.

Una altra de les coses que el portaveu popular diu en públic, és que no 
pot expressar-se, ni dir res en les sessions plenaries, perquè no el deixem 
parlar. També vaig perdre un poc més de temps mirant les intervencions 
del Grup Popular en el ple abans esmentat, i els resultats van ser, d’un 
ple que va durar, fins que vau marxar, 1 hora i 15 minuts, el Grup Popular 
va utilitzar entre les explicacions de vot i  les rèpliques 28 minuts, la resta 
utilitzada pel secretari (1’) i l’equip de govern entre explicacions dels punts 
de l’ordre del dia, explicacions de vot i rèpliques (33’), ací no esta contat 
el temps quan tots discutim.
Així que, si vostés marxen a mitat de les sessions plenàries, no és per cap 
agravi, si no perquè han pres eixa postura, que creuen els pot afavorir, 
sempre mirant les properes eleccions municipals. Cadascú elegís la seua 
estratègia, però com diu el refrany “al final s’agarre primer a un mentirós 
que a un coixo”.

8É. PRECS I PREGUNTES. Obert el torn de paraula es presenten les 
següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que respecte a lo que ha dit el Sr. Alcalde vol 
aclarir que no va dir abertzale, que va dir nacionalista
El Sr. Alcalde li pregunte si és un prec o una pregunta.
El Sr. Zaragozà diu que un prec.

2/ El Sr. Zaragozà prega al Sr. Viol que no confonga a la gent amb 
l’assumpte de la càmera perquè a vegades sentís murmuris i que si que 
és veritat que l’insulten.
El Sr. Alcalde li demana que faça un prec o una pregunta.
El Sr. Zaragozà diu que prega al públic que no els insulten.
El Sr. Alcalde li diu que els precs s’han de dirigir a l’alcalde.
El Sr. Zaragozà prega al  president del ple i al públic que no l’insulten a 
l’eixida del ple.
El Sr. Alcalde li diu que no faça dissertacions i que faça precs o 
preguntes.

3/ La Sra. Orient pregunta perquè veïns de la carretera paguen el mateix 
pels guals si n’hi ha que no poden posar voreres
El Sr. Alcalde comenta que vol puntualitzar, que el Sr. Zaragozà  va dir 
“ radicals del nord” i tota la gent associa esta expressió amb els que 
recolzen a ETA.
Que la rampa a la vorera es va pensar posar-la en totes les portes però 


